



Waiver of Liability

While particular rules, equipment, personal care and discipline may reduce the risk of serious injury, the risk of injury from this activity still exists.

I hereby agree to indemnify and hold the company 意漫群有限公司 (Imagine Co. Ltd), its owners, employees and volunteers harmless from any liability or lawsuit with respect to any and all injury, disability, loss or damage to person or property, to the fullest extent permitted by law.

Moreover, I confirm that all participants have no medical condition(s) or impairment(s) that could inhibit safe and active participation in the above indicated activity.

I grant 意漫群有限公司 full rights to use the images resulting from the photography/video filming, and any reproductions or adaptations of the images for fundraising, publicity or other purposes to help achieve the group's aims. This might include (but is not limited to), the right to use them in their printed and online publicity, social media and mail-outs.

Thank you for your cooperation. We hope you have a safe and wonderful time.

www.imagine-taiwan.com

免責聲明

意漫群公司雖有為降低受傷風險而訂定的規則、設備、個人照護和紀律等措施，但仍有可能發生因活動內容而受傷的風險存在。

本人特此同意並保障意漫群有限公司 (Imagine Co. Ltd) ， 與其所有者、員工和志願者，不會被任何形式的傷害、傷殘、損失或在最廣的合法範圍內，對人身或財產之損害。

此外，本人確認所有的活動參與者，均未患有可能影響到安全或阻礙參與上述活動的醫療症狀。

同時本人授權意漫群有限公司保有使用照片、影片及其後製或改編等製作權。可能用於宣傳或其他目的之圖像，以助團體達到目標。這可能包含（但不僅限於）使用權、印刷品、於網路公開或網路社群網站以及郵件等等。

感謝您的配合，意漫群全體預祝您有一段安全且精彩的時光。

www.imagine-taiwan.com